
 

Referat 

Dato: 28.01.2021 Tid: 

16-

18 

Sted: Online 

Emne: 

Skolebestyrelsesmøde 
Mødedeltagere: Johnny, Gitte, Birte, Christina, Tanja, Tony, 

Hanne, Mette, Lisa, Anne Cecilie/2. formand og Anders 
Afbud:Johnny, Mette, evt Tony. Tanja 
Referent: Anders 

Formål med mødet: 

Bestyrelsesmøde 
Link til mødet:  

Forbered:  
computer med internetadgang og lyd/billede 

Anvendelse af mødets 

resultat:  
Link til mødet. 
https://meet.google.com/kud-kwfx-

uom?hs=122&authuser=0 
 

 

 

Emne 
Proces 

(hvordan behandler  
vi emnet) 

Tid 
Beslutning  

(referat – hvem gør hvad) 

1 Dagsorden Godkendelse 5 

min. 

 

2 Elevråd Orientering 5 

min 
Anne Cecilie fortalte kort om 

hvordan det er at være i 

nødundervisning. 

3 Sorgplan Orientering og 

debat.  
Bilag: udspil til en 

sorgplan. 
 

15 

min.  
Det var gået op for skolen, at 

der ikke fandtes en sorg-

/krise plan ved eksempelvis 

dødsfald.  

Den vedhæftet sorgplan blev 

drøftet. Der blev stillet forslag 

om at tilføje  
 Håndtering af nære 

kollegaer 

 Information ved 

kritiske sygdomme 

 Skrive børnetelefonen 

ind som evt. kontakt 

 

4 Update - 

nødpasning/undervisning 
Orientering og debat 
⅕ af skolens elever 

er på skolen til 

nødundervisning.  
Debat ift. hvordan 

det passer sammen 

15 

min. 
Drøftelse af formulering af 

forældrebrev. Brevet sendes 

til forældre, når situationen er 

afklaret ift. 0-4 klasser. 

Forventet primo uge 5. 
 

https://meet.google.com/kud-kwfx-uom?hs=122&authuser=0
https://meet.google.com/kud-kwfx-uom?hs=122&authuser=0


med med en generel 

hjemsendelse.  
Bestyrelsen var enig om, at 

det vil være forkert at 

formulere sig i al for skarpe 

vendinger. Der er brug for 

opmuntring. 
  

 

5 Aktivitetsplads Orientering. 
Aktivitetspladsen er 

godkendt og taget i 

brug. 
Skolens øvrige 

legeredskaber har 

også været gennem 

syn med små 

bemærkninger 

10 

min. 
Anders fortalte om de videre 

planer i processen. Første 

skridt,  bliver at få overblik 

over økonomien i fase 2.  

Anders og Vibeke mødes og 

kigger på dette. 
 
Efterfølgende mødes 

forældreforening, bestyrelse, 

borgerforening og skole for at 

kigge på de videre planer. 
 
Elevrådet blev bedt om at 

komme med forslag til 

udformning 

6 Renovering - update Orientering. 
Tidsplan og status 

10 

min. 
Se billeder nederst 
 
SFO forventes at tages i brug 

ultimo uge 5. HDS afleveres i 

uge 6. Så snart SFO er 

afleveret, sætter det gang i 

en større rokade.  
SFO skifter lokalitet, 

personalerum flyttes til gl. 

SFO, håndværkere rykker i 

og nedbryder toiletkerner v. 

hovedindgang, nedbrydning 

af huller v. nye PLC. 

7 Høringsbrev.  Debat. 
Ny strategi på 

“Dansk som 

andetsprog” 

området. Bestyrelsen 

skal give et 

høringssvar. Se bilag 

15 

min. 
Tanja og Anders kommer med 

et udspil til et høringssvar. 

8 Økonomi Kort orientering 10 

min. 
Skolen kommer efter al 

sandsynlighed ud af 2020 

med et lille underskud på ca. 

30.000,- Det er 

tilfredsstillende. Skolen havde 

dog håbet på, at der kunne 



overføres 100.000,- fra 2020 

til 2021.  
I planlægningen af næste 

skoleår indgår en formodet 

reducering i antal ansatte på 

Stenderup skole.  

9 Evt. 
 

10 

min. 
Lisa fortalte om hendes 

henvendelse til 

kørselskontoret ang. 

buschauffør der under kørsel 

med elever, havde forladt 

bussen for at købe 

mad/frokost. 
Anders fortalte om en familie 

der aktivt havde valgt 

Stenderup skole, grundet 

dens gode ry. 

 

Kommende bestyrelsesmøder: 

04/03 

06/05 

17/06 









 
 


